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Protokół Nr 12 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Wi ęcborku, 

odbytego w dniu 16.02.2012r. 
 
Spotkanie odbyło się w sali krajeńskiej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku 
 
Posiedzenie trwało od godz. 10:00 – 13:00 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 
 
1. Przewodniczący Rady Miejskiej w Więcborku - Józef Kujawiak 
2. Zastępca Burmistrza - Iwona Sikorska 
3. Przedstawiciel MGLKS GROM – Sylwester Trzósło 
4. Przedstawiciel MGLKS GROM – Benedykt Mieszczak 
5. Przedstawiciel MGLKS GROM – Barbara Bury 
6. Przedstawiciel MGLKS GROM – Wojciech Janicki 
7. Przedstawiciel TKKF WODNIK – Piotr Węgrzyn 
8. Przedstawiciel Klubu Motorowego WIZAMOR – Szymon Grzegorczyk 
9. Przedstawiciel Klubu Motorowego WIZAMOR – Karol Sobiech 
10. Przedstawiciel Stowarzyszenia TIME Lubcza – Sebastian Fifielski 
11. Przedstawiciel Krajeńskiego Stowarzyszenia Kulturalnego – Leszek Skaza 
12. Przedstawiciel Stowarzyszenia Aktywnych Społecznie – Emilia Isbaner 
13. Przedstawiciel Klubu Sportowego – Anna Klamrowska 
14. Przedstawiciel Klubu Sportowego – Tomasz Bykowski 
15. Inspektor ds. rozwoju gminy, promocji i pozyskiwania … - Monika Kotarak 
 
 
Spotkanie rozpoczęło się powitaniem wszystkich zebranych przez Przewodniczącą Komisji 
p. Beatę Lida i przedstawieniem porządku obrad spotkania, który obejmował: 
 
1. Sprawozdanie z działalności Komórki ds. Promocji Gminy Więcbork za 2011 r.  

a) Zaplanowany budżet na rok 2012 /omówienie/ 
b) Przedstawienie planu pracy na 2012 r. 

2. Sprawozdanie z działalności klubów sportowych i stowarzyszeń działających na 
terenie gminy Więcbork – przedstawienie realizacji zadań wykonanych dzięki dotacji z 
budżetu gminy. 
3. Plan pracy Klubów Sportowych i stowarzyszeń na rok 2012. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydawania Biuletynu Informacyjnego 
pod nazwą „Informator Gminy Więcbork.” 
5. Sprawy różne. 
 
Przedstawiciele organizacji pozarządowych zaproponowali zmianę porządku obrad. 
Zmianę porządku obrad poddano pod głosowanie. Punkt 2 i 3 postanowiono omówić jako 1. 
 

Wynik głosowania: 
 
„za” jednogłośnie 
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Ad. 2.  
 
1. Przedstawiciel GROM – Sylwester Trzósło przedstawił sprawozdanie stanowiące 
załącznik Nr 1 do protokołu. Wyjaśnił, że Zarząd postawił na masowość i to się udało. 
Osiągamy wyniki. Drużyny składają się z naszych zawodników. Postawiono na rozwój 
młodzieży w sekcji podnoszenia ciężarów. Na imprezy międzynarodowe nie ma środków. 
Praca, którą włożyliśmy nie poszła na marne i ma pozytywny oddźwięk w społeczeństwie. 
 
J. Antczak zapytał czy GROM zaskoczy w roku olimpiady. 
 
B. Mieszczak odpowiedział, że przygotowania należą do gminy i to ona wystawia drużynę. 
Klub nie jest za to odpowiedzialny, ale zawodnicy oczywiście wystąpią. 
 
W. Janicki dodał, że został jeden mecz do rozegrania i się okaże. 
 
B. Mieszczak dodał, że są trenerzy oraz koordynator, tak przynajmniej zawsze było. 
 
M. Kotarak odpowiedziała, że drużyny są podzielone. Kobiecą trenuje p. Manowski. 
 
B. Lida zapytała o propozycje na rok 2012. 
  
B. Mieszczak odpowiedział, że stowarzyszenie planuje kontynuację zadań. Uczestnictwo  
w lidze, w zawodach. 
 
B. Lida zapytała czy w drużynie szachowej są tylko dorośli i czy nie warto zainteresować 
młodzieży? 
 
B. Mieszczak odpowiedział, że młodzieży trudno zaistnieć. Poza tym takie rozgrywki 
odbywają się w Internecie i młodzież właśnie  z tego korzysta. Taki rodzaj sportu chyba nie 
leży w naturze młodego człowieka. Jest małe zainteresowanie ze strony młodzieży. Żeby coś 
osiągnąć potrzebny jest wysiłek intelektualny. 
 
A.Klamrowska dodała, że co roku pan Mazur organizuje turniej szachowy. 
 
Więcej pytań nie było. 
 
2. P. Węgrzyn przedstawił sprawozdanie z działalności TKKF WODNIK – załącznik  
Nr 2 do protokołu. Dodał, że coraz więcej młodzieży interesuje się strzelectwem. Jest też 
plan do powrotu do organizacji maratonu Karolewo-Więcbork. 
 
J. Antczak stwierdził, że bardzo podoba mu się, że za małe pieniądze można tyle zrobić. 
 
Więcej pytań nie było. 
 
3. Sz. Grzegorczyk przedstawił sprawozdanie z działalności Klubu Wizamor – załącznik 
Nr 3 do protokołu. Dodał, że Klub złożył dwa wnioski. Jeśli się uda to pozyskane zostaną 
pieniądze w kwocie 25 tys. na tor i 15 tys. na imprezę. 
 
Pytań nie było. 
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4. Sprawozdanie z działalności TIME Lubcza przedstawił S. Fifielski – załącznik Nr 4 
do protokołu. Dodał, że w Stowarzyszeniu działają 43 osoby. W 2012 r. stowarzyszenie liczy 
na dotacje na zakup sprzętu sportowego i pomoc w utrzymaniu boiska. 
 
Pytań nie było. 
 
5. Sprawozdanie Krajeńskiego Stowarzyszenia Kulturalnego przedstawił L. Skaza – 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Pytań nie było. 
 
6. Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Aktywnych Społecznie przedstawiła  
E. Isbaner – załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Pytań nie było. 
 
 
7. A. Klamrowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Klubu Sportowego Dwójka 
– załącznik Nr 7 do protokołu. 

 
Pytań nie było. 

 
8. T. Bykowski przedstawił sprawozdanie z działalności Klubu Gimnazjum – załącznik 
nr 8 do protokołu. Dodał, że Stowarzyszenie staje przed dylematem. Trzeba ograniczyć 
działanie z uwagi na brak środków finansowych. Prosi o stworzenie rezerwy celowej  
z przeznaczeniem na działalność Stowarzyszeń. 

 
P. Węgrzyn – w gimnazjum powstanie klasa sportowa – piłka nożna. Dobrą robotę robi 
GROM. Piłkę nożną mamy wspaniałą. Brakuje nam siatkówki i koszykówki. 
 
B. Lida stwierdziła, że ten temat został chyba przedyskutowany w szkole. 
 
T. Bykowski – analizowaliśmy różne aspekty. Jest zapotrzebowanie na piłkę nożną. Nasza 
działalność chyba nie ma polegać na zabraniu dzieci, ale na współpracy szkoły, UKS, GROM, 
Sokoła. 
 
J. Antczak dodał, że chodzi przecież o ściągnięcie dzieci z sąsiednich gmin. 
 
R. Mroczkowski – wyjaśnił, że chodzi przecież o profil klasy, ale nie znaczy to, że ma to być 
tylko piłka nożna, tak przynajmniej zrozumiał rozmowę z p. dyrektor. Klasa sportowa  
z profilem piłki nożnej.  
 
B. Lida przypomniała jeszcze o terminach i informacjach, aby się nie nakładały terminy 
imprez. 
 
M. Kotarak przedstawiła sprawozdanie z działalności komórki  ds. promocji gminy – 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
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G. Sowińska zapytała czy coś wiadomo w sprawie przewodnika po Krajnie i jakie podmioty 
uczestniczą w przygotowaniu Strategii Powiatu Sępoleńskiego. 
 
M. Kotarak odpowiedziała, że kontaktowała się z osobami odpowiedzialnymi. Nie ma 
żadnych informacji o współpracy. Tablice natomiast są przygotowane i czekają w Sępólnie. 
 
G. Sowińska odpowiedziała, że idea była taka, aby wystawa wędrowała jako całość. 
 
K. Wilczyński zapytał ile kosztuje zakup bilbordu. Gdyby gmina kupiła i zapłaciła to może 
warto by się zainteresować. 
 
M. Kotarak odpowiedziała, że zamieszczamy nieograniczoną ilość informacji, a nie ma 
kłopotów z naprawą. 
 
Więcej pytań nie było. 
 
Ad. 4 M. Kotarak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wydawania Biuletynu 
Informacyjnego. Wyjaśniła, że Biuletyn służyć będzie promocji gminy, upowszechnianiu 
działalności kulturalno –sportowej. Wydawany będzie nie rzadziej niż raz na pół roku.  
W Biuletynie publikuje się istotne dla życia wspólnoty samorządowej materiały prasowe, 
artykuły, materiały promocyjne i fotografie prezentujące ważne dla mieszkańców gminy 
Więcbork informacje, problemy oraz wydarzenia kulturalne, społeczne i gospodarcze. 
Biuletyn w szczególności informuje o działalności Rady Miejskiej, Burmistrza, Urzędu 
Miejskiego oraz jednostek organizacyjnych i pomocniczych. Biuletyn upowszechnia 
działalność kulturalną na terenie Gminy Więcbork, w szczególności poprzez: informowanie  
o wydarzeniach kulturalnych i publikację prac oraz promowanie twórczości lokalnych 
artystów. Biuletyn promuje Gminę Więcbork oraz jego walory turystyczne i gospodarcze. 
Biuletyn wydawany jest w nakładzie odpowiadającym uzasadnionym potrzebom mieszańców. 
 
 
G. Sowińska zapytała skąd pomysł aby wrócić do wydawania gazetki. Jaki sens ma 
promowanie imprez raz na pół roku. Jaki to będzie koszt i co znaczy w ilości odpowiedniej. 

M. Kotarak wyjaśniła, że mają to być informacje o ośrodkach, kalendarz imprez. 

G. Sowińska odpowiedziała, że jej to nie przekonuje. Po co mieszkańcom informacje  
o ośrodkach wczasowych. 

I. Sikorska wyjaśniła, że inicjatywą Burmistrza było informowanie za pośrednictwem 
Biuletynu o pracy Burmistrza i Rady. Pomysł jest taki, żeby wydawać raz na kwartał. Jeśli 
będzie zainteresowanie to częściej. 

K. Sobiech dodał, że  w tej chwili reklama w gazecie jest najdroższą i najmniej docierającą  
do publiczności. 

I.Sikorska „ pierwszy nakład ma wynieść 250 egzemplarzy i zobaczymy jak będzie to 
wyglądało”. 
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M. Kotarak dodała, że nakład 250 egzemplarzy kosztuje 800 zł, ale wszystko zależy od ilości 
zdjęć i koloru. W tej cenie kolorowa jest pierwsza i ostatnia strona. 

B. Mieszczak -  wydaje mu się, że potrzebny jest taki biuletyn. Potrzebny też jest przewodnik 
po gminie, ale taki profesjonalnie przygotowany. 

G. Sowińska stwierdziła, że padły informacje o 3 różnych publikacjach. Co innego mówi  
p. Burmistrz, co innego p. Monika i co innego p. Mieszczak i tutaj popieram pomysł, ale to 
nie ma nic wspólnego z uchwałą. 

Sz. Grzegorczyk stwierdził, że powstało przecież kilka ładnych książek, które niestety giną. 
Co do uchwały i publikacji uważa, że jest to spóźniona reakcja. 

I.Sikorska odparła, że nie wszyscy dobrze czują się w Internecie. Mówimy o zrobieniu czegoś 
ładnego, ale poprzez Bibliotekę. To ma być informator. „Pozwólcie nam obiektywnie 
informować o tym co dzieje się na terenie gminy. Jeśli nie sprawdzi się to trudno, odstąpimy 
od tego” 

Więcej pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

Wynik głosowania. 

„za” 5 głosów 
„przeciwnych” 1 głos 
„wstrzymuj ących się” 1 głos 

 

Więcej pytań nie było. 

Spotkanie zakończono 

Prot. E.K.K. 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Beata Lida 


